

# Skolebestyrelsesmøde

Dagsorden til møde  
Den 19. august 2024 kl. 17-20

## MØDEDELTAGERE

### Forældrerepræsentanter

Anja Bisp Pedersen  
Tamara Christensen  
Carina Petersen  
Karin Guldbæk  
Sune Skyum Wexøe  
Malene Hørman Elmøe

### Medarbejderrepræsentanter

Pernille R. Prag  
Randi B. Petersen  
Tom Lysgaard

### Ledelsesrepræsentanter

Jeff B. Christensen  
Søren Bomann Andersen

### Elevrepræsentanter

?  
?

### Gæster

### Afbud

## Dagsorden

### Sag nr. 1

#### Godkendelse af dagsorden (5 min.)

Dagsorden er godkendt.  
Skal huske til næste møde at Carina ikke er på Aula og skal have dagsordenen på en anden måde.

### Sag nr. 2

#### Opfølgning fra sidste møde (10 min.)

Forældre i afdelingen – efter vores drøftelse fra sidste skoleår omkring forældre, der sidder i fællesarealerne i skoletiden. Søren har haft drøftelser med forældrene og der er et lille rum til rådighed hvor de kan sidde. Planter ud efter ferien – alle vores planter er sat ud i blok-E, det har pyntet på inde lokalet.

Grønne skolegårde – vi har ikke hørt fra de firmaer som skulle gøre et stykke arbejde vedrørende fjernelse af træer og grønt for at imødekomme elevernes ønsker. Jeff følger op ellers kan vi bestille andre til arbejdet.

---

# Dagsorden

## Sag nr. 3

### Økonomi (5 min.)

Jeff udleverede en budgetopfølgning fra Jægerspris skole og Skolen i Herredet. De blev gennemgået – Begge skoler følger procentvis forbruget med tidspunktet på året.

## Sag nr. 4

### Orientering fra ledelse og medarbejderrepræsentanter (20 min.)

Det har været en god start på JPS alle er kommet godt i gang. Der var program de tre sidste dage for lærerne. Der var bl.a. et fælles oplæg af Fønix for JPS og SiH, samme oplæg for SFO-pædagogerne senere.

SFO har haft en god sommer. De kæmper med tilmeldte som ikke kommer. SiH har også haft en god start på skoleåret. De nye teams og klasser fungerer, der har været lidt justeringer

Vi har pt. en ledervikar i overbygningen. Der begynder så småt at komme henvendelser til vores stillingsopslag til pædagogisk leder for 5. til 9. årg.

Der er indgået en ny aftale omkring samarbejdet med PPR, som alle medarbejdere er blevet introduceret til.

Samarbejdet med PPR sendes til alle medlemmer til gennemlæsning.

## Sag nr. 5

### Elevrådsrepræsentanterne (5 min.)

Der har ikke været afholdt det store elevrådsmøde hvor der vælges elevrådsrepræsentanter.

Elevrådet i blok-E har været samlet for at udarbejde regler for blok-E, elevrådsrep. var rundt i alle klasser for at gennemgå reglerne.

Der skal også arbejdes med valg af en undervisningsmiljørepræsentant. Dette skoleår arbejdes der mere med at få inddraget eleverne.

Der har heller ikke været elevrådsmøde på SiH, vi afventer.

### Pause (5 min.) der blev serveret sandwich

## Sag nr. 6

### Årshjul-temaer (70 min.)

Program for stærkere læringsfællesskaber:

*Præsentation af programpakken fra foråret (som blev udsendt i mail d. 5.3.2024 og vedhæftes dagsorden). I slide 5 er dette link til en podcast som jeg vil bede jer høre som udgangspunkt for vores drøftelse på mødet [Genstart | Ikke for specielle børn | DR LYD](#). Er I særligt nysgerrige, er her desuden et link til den film om metoder i klasserummet, som er lavet til skolernes lærere og pædagoger: [Tænk tankens anbefalinger \(wevideo.com\)](#)*

Bestyrelsen gennemgik PowerPointen og havde en god dialog om refleksionsspørgsmålene.

---

# Dagsorden

## Trafikpolitik:

Udsættes til et senere tidspunkt. Det vil være en god ide at starte med læreren først, gennemlæser politikken og kommer med kommentar. Derefter sendes det til skolebestyrelsen.

## Princip for undervisningens organisering:

Udsættes til et senere tidspunkt. Det vil være en god ide at starte med læreren først, gennemlæser princippet og kommer med kommentar. Derefter sendes det til skolebestyrelsen.

## Pause (5 min.)

### Sag nr. 7

#### Forberedelse af dialogmøde med SKS 5.9. (10 min.)

*5.9. er der dialogmøde om budget 2025. Hvilke forventninger har bestyrelsen til mødet, og hvilket budskab ønskes afsendt med deltagelsen? Og hvem deltager?*

Det er på Jægerspris Skole og vi mødes kl.16:30. Vi bliver bagefter og drøfter budgetforslag og hørings svar.

Bestyrelsen skal være forberedt på at fortælle om hvad der fylder på skolen...

Deltager: Anja, Pernille, Karin, Randi, Tamara, Tom, Søren og Jeff

### Sag nr. 8

#### Tilsyn med SFO (20 min)

*Søren har undersøgt kommunens retningslinjer til bestyrelsen før sommerferien. På dette møde drøftes med udgangspunkt i dette, hvordan Jægerspris skoles bestyrelse ønsker at føre tilsynet.*

Tilsynet foregår i dialog på bestyrelsesmøderne, bestyrelsen har muligheden for at indkalde de fornødne medarbejdere eller ledere.

Der er et arbejdsredskab, der hedder KIDS som kan bruges til tilsynet.

Hvad skal vi gøre på Jægerspris skole? Det kunne være en god ide at bruge arbejdsredskabet, kan der laves et byt med en anden SFO som laver tilsynet.

Vi besluttede at benytte KIDS

### Sag nr. 9

#### Opfølgning på årshjul (10 min.)

*Som tidligere vedtaget, holder skolebestyrelsen næste skoleår færre men længere møder. Det er aftalt at møderne fortsat lægges mandage, men fra august kl. 17-20 ca. hver 6. uge. Og det tilstræbes, at bestyrelsen forholder sig til og i om nødvendigt reviderer på af bestyrelsens principper per møde. Anja og Søren foreslår følgende:*

*19.8.:*

*Program for stærkere læringsfællesskaber*

*Trafikpolitik*

*Princip for undervisningens organisering*

---

# Dagsorden

*5.9. kl. 17-18.30:*

*Ekstraordinært møde om høringsvar på budget 2025 (Høringsperioden er 30.8-16.9.)*

*30.9.: (OBS: var fejlagtigt lagt 1.10. i oprindelig plan)*

*Princip for opfyldelse af undervisningspligten ved udøvelse af eliteidræt eller deltagelse i musikskole samt*

*Princip for kommunikationen mellem skole og hjem*

*11.11.:*

*Princip for underretning af hjemmet om elevens udbytte af undervisningen*

*Princip for arbejdets fordeling mellem lærerne og andet pædagogisk personale.*

*6.1.:*

*Program for stærkere læringsfællesskaber*

*Principper for skole- og forældrearrangementer*

*Princip for skolefritidsordningens virksomhed*

*3.2.:*

*Princip for skolens arbejde med elevernes udvikling i skolens faglige og sociale fællesskaber*

*Princip for skolens ansvar ifm. Forebyggelse, afdækning og indsatser ifm. Ordblindhed*

*17.3.:*

*Nye principper?*

*28.4.:*

*Indledende drøftelser om budget*

*Opfølgning på årets elevtrivselsundersøgelse*

*Drøftelse af revidering af værdiregelsæt*

*10.6.: (OBS: tirsdag efter pinse)*

*Vedtagelse af værdiregelsæt*

## **Sag nr. 10**

### **Bestyrelsens deltagelse i Skole og forældres Landsmøde d. 22.-23. november (5 min.)**

*Anja og Tamara er tilmeldt og det ønskes drøftet, om flere bestyrelsesmedlemmer skal deltage.*

## **Sag nr. 11**

### **Evt. (5 min.)**

#### **Punkter til næste møde eller senere**

- Trafikpolitik
- Princip for undervisningens organisering

---

## Dagsorden

- Jægerspris Skole og deltagelse på "Blå nat"

**Sag nr. 12**

**Referatet underskrives (5 min)**